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P r o t o k ó ł  Nr XVI/2020 

z sesji Rady Gminy Bliżyn, która odbyła się w dniu 30 marca 2020r.  

w świetlicy OSP w Bliżynie. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: 

1) Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn 

2) Michał Jędrys – Sekretarz Gminy Bliżyn 

3) Beata Ozan – Skarbnik Gminy Bliżyn 

4) Donata Wesołowska – obsługa prawna UG 

5) Anna Kowalik – obsługa rady gminy 

6) Grzegorz Patura - informatyk 

7) radni zgodnie z załączoną listą obecności 

 

Zatwierdzony porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 

    a) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 

         2020-2035, 

    b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

    c) w sprawie metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

         ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 

    d) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

         komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości wraz z warunkami i trybem jej 

         składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

    e) zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/182/2017 Rady Gminy Bliżyn z dnia 25 sierpnia 2017r.  

        w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

        komunalnymi na terenie gminy Bliżyn oraz zarządzenia poboru opłaty w drodze inkasa, 

        określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

    f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

        gruntowych stanowiących własność Gminy Bliżyn, 

    g) w sprawie nie stwierdzenia przesłanek do wygaśnięcia mandatu radnej Małgorzaty Zep. 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad sesji: 

Ad. 1 

Szesnastą w kadencji sesję Rady Gminy Bliżyn otworzył i poprowadził Jacek Krzepkowski – 

Przewodniczący Rady Gminy Bliżyn. Poinformował, że opóźnienie w obradach sesji wynika 

z przedłużenia się posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w świetle Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady z dnia 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  

z przetwarzaniem danych osobowych i ustawą o samorządzie gminnym obrady Rady Gminy 

Bliżyn są transmitowane i nagrywane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Poinformował dalej, że ze względu na obowiązujący stan zagrożenia epidemicznego w kraju 

zachowane zostały wszystkie środki ostrożności. W sali w której odbywa się sesja zostały 

odkażone stoły, radni otrzymali maseczki, rękawiczki. Podziękował radnym za przybycie na 

dzisiejsze obrady, za zrozumienie i odpowiedzialne potraktowanie obowiązków radnego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Wójta 

Gminy w związku z koniecznością podjęcia uchwał zapewniających prawidłowe działanie 

gminy.  
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Po przywitaniu wszystkich obecnych Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że  

w obradach sesji uczestniczy 14 radnych na ustawowy skład Rady 15 radnych w związku  

z czym uchwały podejmowane na sesji są prawomocne.  

Następnie odczytał projekt porządku obrad sesji, do którego nie zgłoszono żadnych uwag ani 

wniosków, jedynie radny Sławomir Młodawski prosił o odczytanie pisma Wojewody 

Świętokrzyskiego będącego odpowiedzią na pismo w sprawie zgody na zwołanie sesji rady. 

Po odczytaniu pisma Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

porządku obrad sesji. 

Za przyjęciem porządku obrad sesji głosowało 14 radnych, głosów przeciwko  

i wstrzymujących się – 0, w związku z czym porządek obrad sesji został zatwierdzony przez 

Radę. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekty uchwał, zostały 

one również opublikowane na stronie BIP Urzędu, dzisiaj przed sesją obradowały nad nimi 

komisje w celu ich zaopiniowania. 

Dlatego w celu sprawnego przeprowadzenia obrad sesji złożył wniosek o odstąpienie od 

odczytywania treści uchwał, załączników do nich oraz uzasadnień.  

W trakcie rozpoczęcia głosowania radna Aneta Smulczyńska zgłosiła uwagę, że projekty 

uchwał zawsze były odczytywane z tego względu żeby mieszkańcy mogli poznać ich treść. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekty uchwał będą omawiane. 

Za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 1, 

głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym wniosek został przyjęty przez Radę. 

Ad. 2  

a/ 

Przystępując do rozpatrzenia projektu uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy na lata 2020-2035 Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 

Najważniejszą zmianą w tej uchwale jest wprowadzenie wolnych środków dzięki którym 

rezygnuje się z zaciągnięcia kredytu oraz zmienia się okres obowiązywania wieloletniej 

prognozy, która skraca się o rok i wyliczona jest do 2035 roku. Wprowadza się przychód  

w wysokości 530.822,03 zł, na który składają się środki z Funduszu Dróg Samorządowych,  

z koncesji alkoholowych, korzystania ze środowiska oraz środki na realizację projektu w szkole 

w Odrowążku. Wprowadza się również zmiany poprzez zwiększenie nakładów roku bieżącego 

w przedsięwzięciach majątkowych dot.: 

- rozbudowy oczyszczalni ścieków o kwotę 817.712,13 zł,  

- budowy oświetlenia w Kucębowie o kwotę 2.700 zł, 

- budowę oświetlenia w Ubyszowie o kwotę 10.450 zł, 

- budowę wodociągu w Wojtyniowie o kwotę 1.353 zł.  

Poprawiono również błąd w nakładach roku 2020 o kwotę 1.000 zł w przedsięwzięciu bieżącym 

dot. planu zagospodarowania przestrzennego. W wyniku sporządzenia sprawozdań 

budżetowych za 2019 rok uzupełnia się te dane, które były przewidywane a obecnie są 

urealnione. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja  

Małgorzata Zep wyraziła zadowolenie z faktu rezygnacji z zaciągnięcia kredytu w wysokości 

1.200.000 zł. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwko i wstrzymujących się – 0, 
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w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/118/2020 w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2020-2035.  

b/ 

Przystępując do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2020 rok Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że tak jak w WPF-

ie wprowadza się kwotę wolnych środków w wysokości 1.200.000 zł celem rezygnacji  

z konieczności zaciągnięcia kredytu w roku bieżącym. Zmienia się kwota deficytu budżetu  

i wynosi ona 930.822,03 zł. Deficyt zostanie pokryty przychodami pochodzącymi  

z wolnych środków w wysokości 400.000 zł oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu w kwocie 530.822,03 zł. W związku z rezygnacją z zaciągnięcia 

kredytu skreśla się ustalone limity przewidziane do ich zaciągnięcia. Zaproponowane zmiany 

w dochodach i wydatkach zostały omówione na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja 

Aneta Smulczyńska nawiązała do zastrzeżeń, które były poruszone na posiedzeniu komisji  

a dotyczą one przesunięcia środków w kwocie 65.000 zł z imprezy plenerowej „Przystań 

Bliżyn” na remont pomostu nad zalewem. Sugestią było aby te pieniądze lepiej przeznaczyć na 

działania związane z epidemią, co w obecnej sytuacji byłoby bardziej zasadne. 

Wójt zapewnił, co również uczynił na komisji, że pochopnie nowych wydatków nie zleci. 

Pomost zostanie wykonany wtedy, jeżeli radni będą przychylni ku temu. 

Krzysztof Jurek dodał, że pomost jest w fatalnym stanie, zagraża bezpieczeństwu 

korzystających z niego dlatego zasadnym wydaje się przeprowadzenie jego remontu. Radny nie 

neguje również pomocy związanej z epidemią koronawirusa.  

Aneta Smulczyńska dodała, że była rozważana forma wniosku w tej sprawie z której 

zrezygnowano ale apelowała aby pieniądze w przyszłości były sprawiedliwie wydatkowane na 

cel z którego radni będą zadowoleni. 

Małgorzata Zep nawiązała do rozmów na posiedzeniu komisji, na której zdecydowano, że dla 

dobra dzisiejszego posiedzenia nie będzie nic zmieniane ale podziękowała radnemu 

Szymonowi Mastalerzowi za to, że pamięta o mieszkańcach i że władze gminy będą to mieć 

również na uwadze. 

Szymon Mastalerz potwierdził, że z tego względu nie zgłosił wniosku pod głosowanie ale 

jeżeli w przyszłości takie środki są planowane do przeniesienia to żeby dużo wcześniej było to 

z radnymi uzgadniane. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciwko – 1, głosów  wstrzymujących 

się – 3, 

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/119/2020 w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

c/ 

Przystępując do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty Wójt  

omówił projekt uchwały łącznie z wniesioną autopoprawką. Wójt na wstępie podkreślił, że 

podwyższa  się stawki opłaty za śmieci w dość niefortunnej sytuacji jaka panuje w kraju. Gmina 

jest po przetargu i dokonując przeliczenia stawek proponuje się 15 zł za śmieci segregowane 

przy zwolnieniu 1,50 zł dla osób deklarujących kompostowanie odpadów biodegradowalnych  

w przydomowych kompostownikach. Stawka została wyliczona w oparciu o realne koszty jakie 

będzie ponosić gmina. Zaproponowana autopoprawka jest tylko uzupełnieniem, że mieszkańcy 
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kompostujący bioodpady są w części zwolnieni z opłaty za śmieci zbierane „w sposób 

selektywny”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja 

Aneta Smulczyńska prosiła aby wyjaśnić mieszkańcom w jaki sposób zostały wyliczone 

stawki, które będą obowiązywać mieszkańców i scharakteryzować metodę ustalenia opłaty. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że sposób wyliczenia wynika z analizy produkcji śmieci przez 

ostatnie 2 lata. Obecny wykonawca zaproponował cenę przy ilości generowanych śmieci przez 

mieszkańców sugerując się tym, że odpady biodegradowalne będą kompostowane. 

Przeanalizowano ilość deklaracji, którą złożą mieszkańcy z podaniem ilości osób faktycznie 

zamieszkałych na danej nieruchomości. W poprzednim systemie było to około 2.300 

gospodarstw domowych i zadeklarowanych około 5.600 mieszkańców a w obecnym systemie 

szacuje się, że będzie to od 6.000 do 6.500 mieszkańców. W uchwale zaproponowano stawkę 

15 zł od śmieci segregowanych i zastosowano zwolnienie 1,50 zł dla osób posiadających 

kompostowniki. Zwolnienie to nie dotyczy mieszkańców bloków, co wynika z ustawy.  

W przypadku gdyby okazało się, że w wyniku obowiązywania tych stawek system nie bilansuje 

się, bądź stawka jest zawyżona należy zastanowić się wtedy nad korektą stawek. 

Aneta Smulczyńska poprosiła o wyjaśnienie kto będzie płacił opłatę 30 zł. 

Sekretarz wyjaśnił, że do tej pory można było zadeklarować nieselektywną zbiórkę odpadów, 

czego obecnie mieszkańcy nie mogą uczynić. W sytuacji kiedy wykonawca odbierający odpady 

stwierdzi, że właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów w sposób 

selektywny będzie uiszczał opłatę 30 zł. Opłata podstawowa może być co najmniej dwukrotnie 

podwyższona. 

Aneta Smulczyńska poprosiła o wyjaśnienie dlaczego zmieniono metodę ustalania opłaty  

i rodziny powyżej 4 osób będą ponosić opłatę od każdego członka gospodarstwa domowego. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że dopuszczone były uregulowania, które zastosowano w naszej 

gminie. Jednakże Prokurator zaskarżył uchwałę Rady Gminy w tej sprawie i Wojewódzki Sąd 

Administracyjny ją uchylił z tego względu, że nie można połączyć dwóch metod ustalania 

opłaty: od gospodarstwa domowego i od liczby osób w gospodarstwie. Stąd zaproponowano 

opłatę od każdej osoby. 

Aneta Smulczyńska przedstawiła swoje wyliczenia dotyczące ustalenia stawki poprzez 

podzielenie kwoty brutto 675.004zł  wynikającej z przetargu przez 19 miesięcy obowiązywania 

umowy, dodanie kosztów administracyjnych w wysokości 17.600zł co daje koszt 8.18 zł na  

1 mieszkańca biorąc pod uwagę 6.500 osób uwzględnionych w kalkulacji. Zatem zapytała  

z czego wynika różnica w stawce biorąc pod uwagę obie metody liczenia. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że wyliczenia obejmowały ilość wyprodukowanych śmieci przez 

mieszkańców, kwotę przetargową, koszty administracyjne, inkaso wypłacane sołtysom. 

Miesięczny koszt funkcjonowania systemu to kwota około 80.000 zł uwzględniając ilość 

zbieranych odpadów. Zaproponowane stawki w uchwale gwarantują, że system będzie się 

bilansował. Jeżeli zakończy się rok i okaże się że jest nadwyżka to będą podejmowane działania 

w kierunku obniżenia opłaty. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem wniesionej przez Wójta 

autopoprawki: 

- w § 3 ust.3 otrzymuje brzmienie: „Ustala się zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny dla właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 



5 

 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym w wysokości 1,50 zł od 

jednego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość.”  

Za przyjęciem powyższej autopoprawki głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 1, głosów 

wstrzymujących się – 0, w związku z czym autopoprawka została przyjęta przez Radę. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały łącznie  

z przyjętą autopoprawką. 

Za przyjęciem uchwały łącznie z przyjętą autopoprawką głosowało 11 radnych, głosów 

przeciwko – 1, głosów  wstrzymujących się – 2, 

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/120/2020 w sprawie metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

stawki tej opłaty łącznie z przyjętą autopoprawką.  

d/ 

W dalszej części porządku obrad sesji rozpatrzono projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości wraz z warunkami i trybem jej składania za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, który omówił Wójt Gminy. Stwierdził, że druk jest uproszczony gdzie poza 

danymi adresowymi, liczbą osób zamieszkujących nieruchomość podaje się informację  

o kompostowaniu odpadów. Jest to trudny czas na zbieranie deklaracji stąd może przy Urzędzie 

Gminy będzie uruchomiona skrzynka podawcza.  

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja 

Monika Gruszczyńska zapytała, czy ze względu na stan zagrożenia epidemiologicznego  

w którym obowiązuje zakaz przemieszczania się można w uchwale dopisać punkt mówiący  

o zeskanowaniu wypełnionej i podpisanej deklaracji przez mieszkańców i wysłaniu jej drogą 

elektroniczną.  

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że z punktu przepisów prawa nie ma takiej możliwości. Deklaracja 

musi być złożona w oryginale. Jeśli ktoś to zeskanuje i wyśle to urząd przyjmie do rozliczenia 

niemniej jednak oryginał dokumentu musi zostać dostarczony. Jedna osoba może zebrać kilka 

deklaracji i dostarczyć je do urzędu. 

Szymon Mastalerz zapytał o termin składania deklaracji. 

Wójt wyjaśnił, że powinno to nastąpić niezwłocznie, na ogół stosuje się termin 14-dniowy. 

Sekretarz Gminy dodał, że nowe opłaty obowiązują od 1 maja. Jeżeli osoby dokonają 

właściwego wyliczenia i uiszczenia opłaty to deklaracja może być złożona w późniejszym 

terminie. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów  wstrzymujących 

się – 3, 

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/121/2020 w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości wraz z warunkami i trybem jej składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

e/ 

Przystępując do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIII/182/2017 Rady 

Gminy Bliżyn z dnia 25 sierpnia 2017r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Bliżyn oraz zarządzenia 

poboru opłaty w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

projekt uchwały omówił Wójt Gminy.  Uchwała ta wzbudziła kontrowersje wśród sołtysów 
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ale tak naprawdę ze względu na pilną potrzebę zwołania sesji nie było możliwości by spotkać 

się z sołtysami i ten temat omówić. Jednakże Wójt podkreślił, że jest w stanie przekonać 

każdego sołtysa i udowodnić, że na tej zmianie żaden sołtys nie straci finansowo. Zbieranie 

opłat za śmieci w formie inkasa jest rzadko praktykowane w kraju. W naszej okolicy są to dwie 

gminy: Zagnańsk i Łączna. W obydwu gminach od początku systemu wysokość prowizji 

wynosi 5%. Należy podkreślić, że w momencie wejścia w życie opłaty za śmieci sołtysi 

pomogli w jej zbieraniu. Obecnie sytuacja się zmieniła w związku z tym, że opłaty za śmieci 

wzrastają o ponad 100% to prowizja zwiększyłaby się również ponad dwukrotnie. Dodatkowo 

wystąpi odpłatność za piątą, szóstą i kolejne osoby, co do tej pory nie miało miejsca. Przy 5% 

poziomie inkasa żaden sołtys nie straci finansowo a praca z tym związana się nie zwiększy. 

Wiadomo, że zbierając inkaso nie uniknie się przykrych słów, które sołtysi usłyszą od 

mieszkańców ze względu na podwyżkę opłat.  

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja 

Szymon Mastalerz zapytał, czy w okresie pandemii, który może potrwać do maja i dłużej 

sołtysi będą mieli wydaną dyspozycję by nie odwiedzać mieszkańców. 

Wójt wyjaśnił, że na tą chwilę sołtysi rozliczyli się z pierwszej raty do 15 marca. Jeżeli sytuacja 

się nie poprawi to nikt nie będzie narażał sołtysów na zbieranie opłaty w tych warunkach. Wójt 

podał przykład zbierania opłaty za wodę, gdzie w niektórych miejscowościach inkasent nie 

chodził od 4 miesięcy. Gdy na stronie internetowej ukazała się informacja o podaniu stanu 

licznika i możliwości wpłaty na konto to już na drugi dzień był odzew mieszkańców. Dlatego 

w przypadku trudnej sytuacji nikt nie będzie narażał sołtysów i zbieranie opłaty w drodze inkasa 

nie będzie miało miejsca. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów  wstrzymujących 

się – 7, 

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/122/2020 zmieniającą Uchwałę  

Nr XXIII/182/2017 Rady Gminy Bliżyn z dnia 25 sierpnia 2017r. w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Bliżyn oraz zarządzenia poboru opłaty w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

f/ 

Przystępując do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Bliżyn Wójt 

Gminy omówił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. Wyjaśnił, że na ostatniej sesji 

wyrażono zgodę na zakup części działki pod przepompownię ścieków na odcinku od Brześcia 

w kierunku Bliżyna ul.Kościuszki. Zakład Energetyczny dokonał prac projektowych w związku 

z umieszczeniem urządzenia pod nazwą stacja trafo. Stąd wynika potrzeba uzyskania 

możliwości przejścia wykopem po działce gminnej i ustalenia służebności na nieruchomości 

co leży w kompetencji Rady. Po wykonaniu będzie uiszczana opłata stała za kabel, który 

umieszczony jest w gruncie należącym do gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, 

Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwko i głosów  wstrzymujących 

się – 0, 

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/123/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Bliżyn.  

g/ 

Przystępując do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nie stwierdzenia przesłanek do 

wygaśnięcia mandatu radnej Małgorzaty Zep Przewodniczący Rady poinformował, że 

Wojewoda Świętokrzyski skierował do Rady Gminy pismo będące wezwaniem do podjęcia 

uchwały w sprawie stwierdzenia lub nie stwierdzenia przesłanek do wygaśnięcia mandatu, 

którego treść odczytał. 

Następnie poinformował, że przed sesją odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Budżetowo-

Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy, Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Socjalnych oraz Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, które pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusja – brak chętnych. 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie  

z art.25a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym radny nie może brać udziału  

w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego. 

Obrady sesji opuściła radna Małgorzata Zep nie uczestnicząc tym samym w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów  wstrzymujących 

się – 2, 

w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XVI/124/2020 w sprawie nie 

stwierdzenia przesłanek do wygaśnięcia mandatu radnej Małgorzaty Zep. 

Ad. 3 

Obrady sesji trwały od godz.1550 do godz.1655. 

Szesnastą sesję Rady Gminy Bliżyn zamknął Jacek Krzepkowski – Przewodniczący Rady, 

dziękując wszystkim za udział.   

 

Protokolant 

 

Anna Kowalik 

 

 


